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Stötta Stockholms krogliv 

Under föregående mandatperiod arbetade staden riktat för att göra stadens torg mer attraktiva. 
Arbetet började med Östermalmstorgs upprustning, det gjordes trygghetsskapande 
investeringar vid Medborgarplatsen, och på Hötorget inleddes ett arbete med att få fram en 
typ av uteservering kopplat till krögarna på Hötorgshallen. Det infördes också särskilda 
lättnader kopplat till pandemin, såsom avgiftsfria markupplåtelser för exempelvis 
uteserveringar. 

Sedan årsskiftet har avgifterna höjts tillbaka, processen för uteservering vid Hötorget är 
pausad, och landet står inför en lågkonjunktur som kommer drabba Stockholms krogliv. Våra 
partier anser därför att stadens torg behöver användas bättre, och uppmuntras till att bli mer 
festligare. Fler uteserveringar stärker det lokala näringslivet, och stärker stockholmarnas 
möjlighet att träffas i solskenet på våra öppna platser. 

Med anledning av detta vill vi fråga trafikkontoret: 

- Hur arbetar Trafikkontoret för fler uteserveringar på stadens torg? 
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